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Hooggeachte heer Grapperhaus, 

 

 

 

In oktober 2017 informeerde u ons over de mogelijke deelname aan het landelijke wietexperiment. 

Sindsdien is mogelijke deelname van Hilversum aan dit experiment verschillende malen onderwerp van 

gesprek geweest in commissie- en raadsvergaderingen. Ook is er diverse keren overleg geweest hierover 

met de Hilversumse coffeeshophouders, onder meer om het draagvlak voor deelname te peilen. De laatste 

keer was op 6 mei jl. In dit overleg is gebleken dat er niemand onder de coffeeshophouders voorstander is 

van deelname aan het experiment. Omdat unaniem draagvlak voorwaarde is voor deelname, zien wij af 

van deelname aan het experiment.   

 

Op 12 november 2018 is de Algemene Maatregel van Bestuur (AMvB) in consultatie gegaan, waarin 

voorschriften stonden opgenomen voor toekomstige telers, coffeeshops en deelnemende gemeenten. Deze 

concept-AMvB is op 7 december 2018 besproken met de Hilversumse coffeeshophouders. Daaruit bleek 

dat zij diverse zorgpunten hadden. U bent hierover vervolgens in kennis gesteld. Op 23 april jl. is de 

definitieve AMvB gepresenteerd. Deze bespraken wij op 6 mei jl. met de Hilversumse coffeeshophouders.  

 

De coffeeshophouders en gemeente zijn voor modernisering van het cannabisbeleid. De 

coffeeshophouders constateren dat ook in de laatste versie van de AMvB sprake is van beperkte diversiteit 

van het assortiment. Zo is het niet mogelijk buitenlandse hasj en voorgedraaide joints te verkopen. 

Daarnaast is de variatie van soorten te klein door het beperkt aantal telers. De vrees is dat hierdoor 

straathandel zal toenemen. Ook maken de coffeeshophouders zich zorgen over de continuïteit van de 

bedrijfsvoering en werkgelegenheid als het experiment na vier jaar ophoudt en voorzien zij logistieke- en 

beveiligingsproblemen rond de opslag. Bovengenoemde bezwaren zorgen ervoor dat wij geen verdere 

aanleiding zien Hilversum aan te melden voor deelname aan het experiment.  

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

 

 

 

  

D. Emmer P.I. Broertjes 

 


